
 
 
 

29. redna seja Sveta Krajevne skupnosti Osek-Vitovlje, ki je bila dne 20.8. 2014 ob 20,00 

uri v sejni sobi Krajevne skupnosti Osek-Vitovlje   

 

 

 

Prisotni. 

 

Člani sveta: Franc Živec, Milivoj Gorup, Davorin Faganel, Miha Remec, Dominik Ličen, 

Anton Peršič 

 

 

 

Sejo je vodil predsednik sveta KS Franc Živec. 

 

 

 

Dnevni red: 
 

1.Pregled sklepov in potrditev zapisnika 28.redne seje sveta 
2.Poročilo o opravljenih delih v zadnjem obdobju 

 Ogled cest z g. Murovcem, sam sem se peljal po vseh v dežju, da sem 
ugotovil, kako teče voda 

 Ogled parcele v šolskem vrtu 

 Predlog Brankota in Silve Pelicon(Cesarjevih) za ureditev parkirišča 
ob poti pri Sv. Luciji 

3.  Priprava kandidacijske liste za lokalne volitve 2014 
4.  Razno-pobude in vprašanja  

        
 

 

1. Pregled sklepov in potrditev zapisnika 28. redne seje sveta 

 

Svet KS soglasno potrjuje sklepe 28. redne seje in potrdi zapisnik. 

 

2. Poročilo o opravljenih delih v zadnjem obdobju  

 
Predsednik sveta KS Osek Vitovlje je poročal o opravljenih delih in potrebah v zadnjem 

obdobju: 

 Postavitev vodnega propusta(cestne rešetke) pri Jakopčevih. 

 Utrditev cestne bankine pri cerkvi sv. Lucije. 

 Potrebna bi bila ureditev vodne rešetke pri Edvinu Košuta, ker voda ob večjih nalivih 

odteka teče naprej. 

 



 Zaradi obilice padavin v poletnem času bi bilo potrebno spet z grederjem urediti pot 

čez Ovčji plac. 

 

 Predsednik je sprožil problematiko neurejenosti in zanemarjenosti šolskega vrta. 

 

 Branko in Silva Pelicon sta predlagala KS Osek Vitovlje, da odkupi pas njihove 

parcele vzdolž ceste pri sv. Luciji in tam uredi parkirna mesta. 

 

3. Priprava kandidacijske liste za lokalne volitve 2014 

 

Svet KS bo na oglasnih deskah objavil, da se bližajo volitve in se zbirajo kandidati za 

oblikovanje novega sveta KS. 

 

4. Razno-pobude in vprašanja 
 
Člani sveta KS smo bili mnenja, da poteka projekt izgradnje Doma Krajanov prepočasi. Če se 

tudi po seji mestnega sveta MONG ne bo projekt premaknil naprej, člani menimo da bomo 

seznanili medije z našo problematiko. 

 
Dokončana je pot na Poljane vendar se postavlja vprašanje kdo jo bo čistil in vzdrževal. 

 

Milivoj Gorjup je opozoril, da ne sveti javna luč pri Bitežnik Štefanu v Užičah, in o 

zanemarjenosti prireditvenega prostora. KTD Vitovlje mora uničiti ambrozijo na 

prireditvenem prostoru. 

Člani sveta KS smo opozorili, da je potrebno dokončati propust pod Živčevo hišo v Vitovljah, 

ker imamo za to že pridobljena dokumentacija. Njena veljavnost poteče avgusta 2015 

Še vedno je pereč problem parkiranje po celem Oseku.   

 

 

 

Seja je bila zaključena ob 23.00 uri. 

 

 

 

                                                                                                        Predsednik sveta: 

                                                                                               Franc Živec 

 

 

 

 
 
 


